
Referat af Generalforsamlingen 

Stege Kabelnet 

Tirsdag den 23. april kl. 19.00 

Bjarne bød velkommen til generalforsamlingen og foreslog Jan Hansen til Dirigent, 
Jan blev valgt 

1. Valg af dirigent 

Jan Hansen 

2. Valg af stemmetællere. 

Erik fra Phebo blev valgt 

3.  Beretning om foreningens virksomhed i det forløbne år og planer for det 
kommende år til godkendelse 

Formanden fremlagde Bestyrelsens beretning, ingen spørgsmål, 
beretningen blev godkendt. 

4.  Aflæggelse af regnskab for det forløbne år til godkendelse. 

Kaseren fremlagde regnskabet, ingen kommentarer. Regnskab godkendt.  

5. Eventuelle forslag 

Der var ikke kommet nogen forslag. 

6. Behandling af budget og fastsættelse af bidrag (kontingent) for det 
løbende regnskabsår 

Budget blev fremlagt, uden kommentarer, der blev foreslået uændret 
kontingent. Godkendt. 

7. Valg af bestyrelse 

Tommy Henriksen og Lis Nøhr var på valg, foreslået genvalg. De blev 
valgt. 

8. Bestyrelsessuppleant 

Per Lauersen foreslået og valgt. 

9. Valg af revisor 

Planrevision blev foreslået og valgt.  

10.Eventuelt 

Der blev stillet spørgsmål omkring kanalskift, bestyrelsen svarede at det 
ikke er bestyrelsen der bestemmer over hvornår og hvilke kanaler der 
skifter, det er Viasat og Kanal Digital der bestemmer.  



Der blev spurgt om effekten af reklamefremstødet for Stege Kabelnet. 
Bestyrelsen følger det og vil evaluere det i starten af august.  

Formanden takkede dirigenten for et godt og veludført job.  

Bestyrelsen  


